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OBEC ZEMNÉ 

OBECNÉ ZASTUPITEĽSTVO 

 

 

 

Zápisnica 

zo 14. zasadnutia Obecného zastupiteľstva   

konaného dňa 01. augusta 2024 v Dome Károlyi v Zemnom 

 

Prítomní: sú na prezenčnej listine podpísaní a tvorí súčasť tejto zápisnice. (Príloha č.1) 

 

 

Program rokovania: 

1. Otvorenie zasadnutia, schválenie programu rokovania 

2. Vymenovanie zapisovateľa, určenie overovateľov a členov návrhovej komisie 

3. Kontrola uznesení 

4. Vystúpenie občanov 

5.    Konsolidovaná výročná správa Obce Zemné za rok 2023 

6.    a) Rozpočtové opatrenia za 2.Q.2024 

 b) Plnenie rozpočtu za 2.Q.2024 

 c) Monitorovacia správa k 30.06.2024 

7.  Obecný nájomný byt 

8.  Kaplnka Sv. Anny 

9.  Zvýšenie energetickej účinnosti budovy bývalej predajne Jednoty 

10. Projekt SAŽP 

11. Dvor ľudových remesiel 

12. Kamerový systém 

13. Petície občanov 

14. Žiadosti 

15. Interpelácie 

16. Rôzne 

17. Záver 
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1.  Otvorenie zasadnutia, schválenie programu rokovania 

Zasadnutie Obecného zastupiteľstva otvoril a viedol starosta obce Ing. János Bób, ktorý privítal 

prítomných poslancov OcZ, ako i hostí a zasadnutie otvoril. Prítomných poslancov bolo 7, pričom 

poslanec Viktor Kutrucz a poslankyňa Mgr. Henrieta Nagyová ospravedlnili svoju neprítomnosť. 

Zasadnutie bolo uznášania schopné. Zo zasadnutia bol vyhotovený videozáznam. Videozáznam tvorí 

prílohu tejto zápisnice. Všetky materiály k programu rokovania mali poslanci k dispozícii 

v elektronickej forme. Starosta obce oboznámil prítomných s programom zasadnutia, ktorí obdržali 

poslanci v pozvánke. Zároveň upozornil na zmenu programu zasadnutia – doplnenie 1 bodu do 

programu, pričom sa najprv hlasovalo za pôvodný program rokovania. 

 

Prítomných poslancov: 7 

Mikuláš 

Balogh, 

Ing. 

Peter 

Balogh, 

JUDr. 

Katarína 

Bombiczová 

Miroslav 

Hegedűš 

Kristína 

Illésová, 

Mgr. 

Viktor 

Kutrucz 

Henrieta 

Nagyová, 

Mgr. 

Zoltán 

Priskin, 

PaedDr. 

Monika 

Václaveková 

     - -   

proti proti  proti proti   proti proti 

  Zdržala sa       

 

Doplnenie programu bolo nasledovné: bod č. 5. Rekonštrukcia Rímsko-Katolíckeho kostola                         

Sv. Martina – kde bola vyčíslená suma finančnej podpory na dokončenie prebiehajúcich prác. Ostatné 

body sa posúvajú nižšie a program končí bodom 18. Záver. Návrh doplnenia programu a celkovo 

program bol jednohlasne schválený prítomnými poslancami.  
 

Prítomných poslancov: 7 

Mikuláš 

Balogh, 

Ing. 

Peter 

Balogh, 

JUDr. 

Katarína 

Bombiczová 

Miroslav 

Hegedűš 

Kristína 

Illésová, 

Mgr. 

Viktor 

Kutrucz 

Henrieta 

Nagyová, 

Mgr. 

Zoltán 

Priskin, 

PaedDr. 

Monika 

Václaveková 

za za za za za - - za za 

         

         

 

 

2.  Vymenovanie zapisovateľa, určenie overovateľov a členov návrhovej komisie 

 

Starosta obce navrhol Ing. Simonu Molnárovú ako zapisovateľku zasadnutia a k zápisnici je priložený 

videozáznam, ktorý tvorí prílohu zápisnice. Za overovateľov zápisnice bol ďalej navrhnutý Miroslav 

Hegedűš a PaedDr. Zoltán Priskin. Za členov návrhovej komisie boli delegované Katarína 

Bombiczová a Mgr. Kristína Illésová. OcZ schválilo vymenovanie zapisovateľa, voľbu návrhovej 

komisie a voľbu overovateľov zápisnice jednohlasne. 
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Prítomných poslancov: 7 

Mikuláš 

Balogh, 

Ing. 

Peter 

Balogh, 

JUDr. 

Katarína 

Bombiczová 

Miroslav 

Hegedűš 

Kristína 

Illésová, 

Mgr. 

Viktor 

Kutrucz 

Henrieta 

Nagyová, 

Mgr. 

Zoltán 

Priskin, 

PaedDr. 

Monika 

Václaveková 

za za za za za - - za za 

         

         

 

3.  Kontrola uznesení 

Hlavný kontrolór obce Ing. Konrád Illés predniesol kontrolu uznesení z 13. zasadnutia Obecného 

zastupiteľstva konaného dňa 14.06.2024. 

 

uznesenie č. 271/010824-Z 
 
Obecné zastupiteľstvo 
berie na vedomie Kontrolu plnenia uznesení z 13. zasadnutia Obecného zastupiteľstva 

konaného dňa 14.06.2024. 
 

Prítomných poslancov: 7 

Mikuláš 

Balogh, 

Ing. 

Peter 

Balogh, 

JUDr. 

Katarína 

Bombiczová 

Miroslav 

Hegedűš 

Kristína 

Illésová, 

Mgr. 

Viktor 

Kutrucz 

Henrieta 

Nagyová, 

Mgr. 

Zoltán 

Priskin, 

PaedDr. 

Monika 

Václaveková 

za za za za za - - za za 

         

         

 

4. Vystúpenie občanov 

Starosta obce Ing. János Bób vyzval prítomných občanov k vyjadreniu sa. K slovu sa prihlásil občan 

Marek Agh, ktorý predstúpil s „Petíciou za zákaz rušenia nočného kľudu občanov Obce Zemné“ 

a „Petíciou za zákaz parkovania a udržiavania čistoty“. K prvej petícii sa vyjadril, že v Pohostinstve 

Sofi, ktoré sa nachádza v jeho susedstve neustále vyhráva hudba, občania vychádzajúci z pohostinstva 

kričia a v okolí pohostinstva sa nachádzajú ľudské výkaly. Upozornil, že v okolitých domoch bývajú 

starší ľudia a deti a preto sa táto situácia stáva neúnosnou. K druhej petícii uviedol, že v dôsledku 

parkovania áut na chodníku musia občania chodiť po ceste, čím sa vystavujú nebezpečenstvu úrazu. 

Starosta obce Ing. János Bób skonštatoval, že dané Petície boli doručené na obecný úrad Zemné 

26.07.2024 a danými Petíciami sa zaoberala aj Komisia verejného poriadku. Petície obsahovali drobné 

nedostatky na ktoré bol odosielateľ Petícií upozornený „Výzvou na odstránenie nedostatkov“. Ďalej 

uviedol, že obec má platné „Všeobecne záväzné nariadenie o určení pravidiel času predaja v obchode 

a času prevádzky služieb na území obce Zemné“. V zmysle tohto VZN je určený prevádzkový čas a aj 

čas nočného pokoja. K slovu vyzval Ing. Mikuláša Balogha ako predsedu Komisie verejného poriadku. 

Predseda komisie uviedol, že Petície občanov sa nachádzajú v bode 14 a rád by sa vrátil k tejto téme 
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v tomto bode, keďže existuje ešte jedna petícia, ktorá zatiaľ nebola prečítaná. Prítomní poslanci 

jednohlasne súhlasili.    
 

5. Rekonštrukcia Rímsko-Katolíckeho kostola Sv. Martina 

Starosta obce Ing. János Bób oboznámil prítomných o vykonaných prácach na budove kostola. 

Upozornil prítomných na existenciu „Všeobecne záväzného nariadenia obce č. 2/2022 

o pamätihodnostiach Obce Zemné“, ktoré stanovuje spôsob a ochranu využitia pamätihodností na 

území obce Zemné. Predsedníčka Komisie finančnej a sociálnej Katarína Bombiczová v mene komisie 

odporúča toto uznesenie prijať a podporiť obnovenie budovy kostola Sv. Martina aj z dôvodu 

blížiacich sa Strekových dní. Predsedníčka Komisie kultúry, mládeže, náboženstva, športu, školstva 

a médií Monika Václaveková podporuje v mene komisie toto uznesenie. Dúfa, že obnova budovy 

prebehne čo najskôr a kostol sa bude páčiť všetkým občanom obce Zemné ako aj návštevníkom obce. 

Miestny farár Štefan Siekel každému z prítomných poďakoval za podporu v mene Farnosti obce 

Zemné. Starosta obce Ing. János Bób vyjadril p. Siekelovi vďaku za jeho prínos a pôsobenie v obci 

Zemné.    

 
uznesenie č. 272/010824-Z 

Obecné zastupiteľstvo 

schvaľuje  Finančnú podporu na dokončenie prác na Rímsko-katolíckom kostole Sv. 
Martina v Zemnom do výšky 12 tis. €. 

 

Prítomných poslancov: 7 

Mikuláš 

Balogh, 

Ing. 

Peter 

Balogh, 

JUDr. 

Katarína 

Bombiczová 

Miroslav 

Hegedűš 

Kristína 

Illésová, 

Mgr. 

Viktor 

Kutrucz 

Henrieta 

Nagyová, 

Mgr. 

Zoltán 

Priskin, 

PaedDr. 

Monika 

Václaveková 

za za za za za - - za za 

         

         

 

6. Konsolidovaná výročná správa Obce Zemné za rok 2023 

Uvedená správa nebola predostretá na Obecnom zastupiteľstve, ale bola prejednaná na Finančnej 

a sociálnej komisii. Z uvedeného dôvodu bola k slovu vyzvaná predsedníčka komisie Katarína 

Bombiczová. Predsedníčka komisie mala na komisii k uvedenej správe otázky, ktoré jej odpovedala 

ekonómka obce Ing. Mária Bóbová. Navrhuje správu brať na vedomie a schváliť k tomu prislúchajúce 

opatrenia. 

 
uznesenie č. 273/010824-Z 
 
Obecné zastupiteľstvo 
berie na vedomie  Konsolidovanú výročnú správu obce Zemné za rok 2023. 
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Prítomných poslancov: 7 

Mikuláš 

Balogh, 

Ing. 

Peter 

Balogh, 

JUDr. 

Katarína 

Bombiczová 

Miroslav 

Hegedűš 

Kristína 

Illésová, 

Mgr. 

Viktor 

Kutrucz 

Henrieta 

Nagyová, 

Mgr. 

Zoltán 

Priskin, 

PaedDr. 

Monika 

Václaveková 

za za za za za - - za za 

         

         

 

uznesenie č. 274/010824-Z 
 
Obecné zastupiteľstvo 
schvaľuje Hospodársky výsledok Obce Zemné a jej rozpočtových organizácií 

v zriaďovateľskej pôsobnosti Obce Zemné za rok 2023, t. j. zisk vo výške 
132.068,55 Eur. 

 

Prítomných poslancov: 7 

Mikuláš 

Balogh, 

Ing. 

Peter 

Balogh, 

JUDr. 

Katarína 

Bombiczová 

Miroslav 

Hegedűš 

Kristína 

Illésová, 

Mgr. 

Viktor 

Kutrucz 

Henrieta 

Nagyová, 

Mgr. 

Zoltán 

Priskin, 

PaedDr. 

Monika 

Václaveková 

za za za za za - - za za 

         

         

 
uznesenie č. 275/010824-Z 

 
Obecné zastupiteľstvo 
schvaľuje  Vysporiadanie výsledku hospodárenia Obce Zemné a jej rozpočtových 

organizácií v zriaďovateľskej pôsobnosti Obce Zemné za rok 2023, t. j. zisk vo 
výške 132.068,55 EUR nasledovne: z účtu 431 – Výsledok hospodárenia 
bežného roku  na účet 428 - Nevysporiadaný výsledok hospodárenia 
minulých rokov. 

 

Prítomných poslancov: 7 

Mikuláš 

Balogh, 

Ing. 

Peter 

Balogh, 

JUDr. 

Katarína 

Bombiczová 

Miroslav 

Hegedűš 

Kristína 

Illésová, 

Mgr. 

Viktor 

Kutrucz 

Henrieta 

Nagyová, 

Mgr. 

Zoltán 

Priskin, 

PaedDr. 

Monika 

Václaveková 

za za za za za - - za za 
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7a.) Rozpočtové opatrenia za 2.Q.2024 

Rozpočtové opatrenia za 2.Q.2024 boli prejednané na Finančnej a sociálnej komisii. Predsedníčka 

komisie Katarína Bombiczová ich odporúča schváliť.   
 
uznesenie č. 276/010824-Z 
 
Obecné zastupiteľstvo 
schvaľuje Rozpočtové opatrenia Obce a jej rozpočtových organizácií v zriaďovateľskej 

pôsobnosti obce na 2.Q 2024 k 30.06.2024, vo výške 73.094,42 € vykonanú 

rozpočtovými opatreniami v zmysle Zásad obce, schváleným uznesením 

obecného zastupiteľstva pri dodržaní Zákona č. 583/2004 o rozpočtových 

pravidlách územnej samosprávy a o zmene a doplnení niektorých zákonov, 

podľa §14 ods. 2 a) až d) navýšením finančných prostriedkov + 73.094,42 eur, 

pri dodržaní vyrovnanosti rozpočtu.  

 
Prítomných poslancov: 7 

Mikuláš 

Balogh, 

Ing. 

Peter 

Balogh, 

JUDr. 

Katarína 

Bombiczová 

Miroslav 

Hegedűš 

Kristína 

Illésová, 

Mgr. 

Viktor 

Kutrucz 

Henrieta 

Nagyová, 

Mgr. 

Zoltán 

Priskin, 

PaedDr. 

Monika 

Václaveková 

za za za za za - - za za 

         

         

 
uznesenie č. 277/010824-Z 
 
Obecné zastupiteľstvo 
schvaľuje Rozpočtové opatrenia a úpravu rozpočtu v programovom členení za rok 2024, 

na II.Q k 30.06.2024 v celkovej výške pri dodržaní vyrovnanosti rozpočtu 
PRÍJMY - VÝDAVKY   rozpočtu OBCE na rok 2024 
schválený rozpočet:                                           2 127 200,00 € 

1. rozpočtové opatrenie 150 920,38 €      spolu: 2 278 120,38 € 
2. rozpočtové opatrenie   67 319,11 €      spolu: 2 345 439,49 € 
3. rozpočtové opatrenie 73 094,42 €        spolu: 2 418 533,91 €. 

Prítomných poslancov: 7 

Mikuláš 

Balogh, 

Ing. 

Peter 

Balogh, 

JUDr. 

Katarína 

Bombiczová 

Miroslav 

Hegedűš 

Kristína 

Illésová, 

Mgr. 

Viktor 

Kutrucz 

Henrieta 

Nagyová, 

Mgr. 

Zoltán 

Priskin, 

PaedDr. 

Monika 

Václaveková 

za za za za za - - za za 
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7b.) Plnenie rozpočtu za 2.Q.2024 

Plnenie rozpočtu za 2.Q.2024 bolo prejednané na Finančnej a sociálnej komisii. Predsedníčka komisie 

Katarína Bombiczová ho odporúča schváliť.   
 
uznesenie č. 278/010824-Z 
 
Obecné zastupiteľstvo 
schvaľuje Plnenie rozpočtu Obce Zemné a jej rozpočtových organizácií v zriaďovateľskej 

pôsobnosti obce za rok 2024, k 30.06. po úprave schváleného rozpočtu a 
programového rozpočtu Obce Zemné a jej rozpočtových organizácií v 
zriaďovateľskej pôsobnosti obce na 2.Q 2024 k 30.06.2024, vo výške 
291.333,91 eur vykonanú rozpočtovými opatreniami v zmysle Zásad obce, 
schváleným uznesením obecného zastupiteľstva pri dodržaní Zákona 
č. 583/2004 o rozpočtových pravidlách územnej samosprávy a o zmene 
a doplnení niektorých zákonov, podľa §14 ods. 2 a) až d) navýšením 
finančných prostriedkov + 291.333,91 eur. 

 

Prítomných poslancov: 7 

Mikuláš 

Balogh, 

Ing. 

Peter 

Balogh, 

JUDr. 

Katarína 

Bombiczová 

Miroslav 

Hegedűš 

Kristína 

Illésová, 

Mgr. 

Viktor 

Kutrucz 

Henrieta 

Nagyová, 

Mgr. 

Zoltán 

Priskin, 

PaedDr. 

Monika 

Václaveková 

za za za za za - - za za 

         

         

 
 
uznesenie č. 279/010824-Z 
 
Obecné zastupiteľstvo 
schvaľuje Plnenie rozpočtového a programového hospodárenie obce za rok 2024, k 

30.06.2024. 
 

Prítomných poslancov: 7 

Mikuláš 

Balogh, 

Ing. 

Peter 

Balogh, 

JUDr. 

Katarína 

Bombiczová 

Miroslav 

Hegedűš 

Kristína 

Illésová, 

Mgr. 

Viktor 

Kutrucz 

Henrieta 

Nagyová, 

Mgr. 

Zoltán 

Priskin, 

PaedDr. 

Monika 

Václaveková 

za za za za za - - za za 
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uznesenie č. 280/010824-Z 
 
Obecné zastupiteľstvo 
schvaľuje Rozpočtové opatrenia a úpravu rozpočtu v programovom členení za rok 2024, 

k 30.06.2024 v celkovej výške pri dodržaní vyrovnanosti rozpočtu  
 

 
Plnenie rozpočtu za 2.Q 2024, k 30.06.2024 vo výške a v členení a v EUR: 

     Schválený rozpočet      Rozpočtové opatrenie  Rozpočet po zmene     Skutočnosť  
  Príjmy: 2 127 200,00 € 291 333,91 €    2 418 533,91 €      1 152 667,39 € 
  Výdavky: 2 127 200,00 € 291 333,91 €    2 418 533,91 €         958 789,31 € 
 
ROZPOČET k 30.06.2024  
 
PRÍJMY 

o bežného rozpočtu     1 897 814,31 
 v tom: Obec :                                                  1 895 814,31 
                        Rozpočtové organizácie                                    2 000,00 

o kapitálového rozpočtu                                                      198 754,05 
o finančných operácií                                                          321 965,25  

 
VÝDAVKY 

o bežného rozpočtu      1 902 229,86 
v tom: Obec  program 01-10               1 201 221,86 

                        RO – Základné školy program 09                        701 008,00 
 

o  kapitálového rozpočtu           457 754,05 
v tom: OBEC program 01-10            457 754,05 

                          RO – Základné školy program 09                       0,00 
 

o  finančných operácií                                       58 550,00 
 v tom: Obec   program 01-10             58 550,00  

    RO Základné školy program 09                              0,00  
 

Prítomných poslancov: 7 

Mikuláš 

Balogh, 

Ing. 

Peter 

Balogh, 

JUDr. 

Katarína 

Bombiczová 

Miroslav 

Hegedűš 

Kristína 

Illésová, 

Mgr. 

Viktor 

Kutrucz 

Henrieta 

Nagyová, 

Mgr. 

Zoltán 

Priskin, 

PaedDr. 

Monika 

Václaveková 

za za za za za - - za za 

         

         

 

7c.) Monitorovacia správa k 30.06.2024 

Monitorovacia správa k 30.06.2024 bola prejednaná na Finančnej a sociálnej komisii. Predsedníčka 

komisie Katarína Bombiczová ju odporúča schváliť.   
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uznesenie č. 281/010824-Z 
 
Obecné zastupiteľstvo 
schvaľuje Monitorovaciu správu o plnení programového rozpočtu Obce Zemné za rok 

2024 k 30.06.2024. 
 

Prítomných poslancov: 7 

Mikuláš 

Balogh, 

Ing. 

Peter 

Balogh, 

JUDr. 

Katarína 

Bombiczová 

Miroslav 

Hegedűš 

Kristína 

Illésová, 

Mgr. 

Viktor 

Kutrucz 

Henrieta 

Nagyová, 

Mgr. 

Zoltán 

Priskin, 

PaedDr. 

Monika 

Václaveková 

za za za za za - - za za 

         

         

 

8. Obecný nájomný byt 

Nájomník Ing. Gabriel Balogh má v nájme Obecný nájomný byt č. 864/4 a platnosť jeho nájomnej 

zmluvy končí dňa 30.09.2024. Žiada o predĺženie nájmu ONB č. 864/4 na ďalšie obdobie. O tomto 

bode programu rokovala Finančná a sociálna komisia a predsedníčka komisie odporúča schválenie 

uzatvorenie novej nájomnej zmluvy s nájomníkom. 

 
uznesenie č. 282/010824-Z 
 
Obecné zastupiteľstvo 
schvaľuje Uzatvorenie novej nájomnej zmluvy s nájomníkom ONB č. 864/4 - Ing. Balogh 

Gabriel, s trvalým pobytom Zemné 410 s platnosťou od 1.10.2024 do 
30.9.2027. 

 

Prítomných poslancov: 7 

Mikuláš 

Balogh, 

Ing. 

Peter 

Balogh, 

JUDr. 

Katarína 

Bombiczová 

Miroslav 

Hegedűš 

Kristína 

Illésová, 

Mgr. 

Viktor 

Kutrucz 

Henrieta 

Nagyová, 

Mgr. 

Zoltán 

Priskin, 

PaedDr. 

Monika 

Václaveková 

za za za za za - - za za 

         

         

 

 

9. Kaplnka Sv. Anny 

Starosta obce Ing. János Bób informoval prítomných, že po otvorení strešnej konštrukcie kaplnky                  

Sv. Anny sa zistilo, že nosné a obvodové trámy kaplnky sú prehnité a je potrebné ich vymeniť. S touto 

investíciou sa nepočítalo, preto bolo potrebné túto tematiku otvoriť aj na komisiách Obecného 
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zastupiteľstva. Predsedníčka finančnej a sociálnej komisie Katarína Bombiczová túto rekonštrukciu 

odporúča a dúfa, že tieto práce prebehnú čo najskôr. Starosta podotkol, že keby neboli nastali 

nepredvídané skutočnosti tak by táto rekonštrukcia bola už hotová. Dúfa, že koncom augusta budú 

práce na kaplnke ukončené.  

uznesenie č. 283/010824-Z 
 
Obecné zastupiteľstvo 
schvaľuje Navýšenie finančných prostriedkov na rekonštrukciu strechy kaplnky Sv. 

Anny do výšky 3,5 tis. €. 
 

Prítomných poslancov: 7 

Mikuláš 

Balogh, 

Ing. 

Peter 

Balogh, 

JUDr. 

Katarína 

Bombiczová 

Miroslav 

Hegedűš 

Kristína 

Illésová, 

Mgr. 

Viktor 

Kutrucz 

Henrieta 

Nagyová, 

Mgr. 

Zoltán 

Priskin, 

PaedDr. 

Monika 

Václaveková 

za za za za za - - za za 

         

         

 

10. Zvýšenie energetickej účinnosti budovy bývalej predajne Jednoty 

V priebehu týždňa bol na Obecný úrad Zemné doručený Energetický certifikát po vykonaní auditu od 

Ing. arch. Thomkovej. Certifikát bol vyhotovený vo výške 1.300,- Eur. Po vykonaní auditu by bolo 

v ďalšom kroku potrebné vyhotoviť projektovú dokumentáciu na prestavbu budovy bývalej predajne 

Jednoty z dôvodu zapojenia sa do Verejného obstarávania a získania určitého obnosu peňazí 

z verejných zdrojov. V deň zasadnutia OcZ nám bola doručená cenová ponuka od Arichitektonicko-

projektového ateliéru z Nových Zámkov na vyhotovenie projektovej dokumentácie vo výške 30.000,- 

Eur bez DPH. Finančná a sociálna komisia sa touto tematikou zaoberala, ale v tom čase ešte nebola 

vyhotovená cenová ponuka. V prípade, že bude táto cenová ponuka zhodnotená zastupiteľstvom ako 

najlepšia, bude aj v mene komisie odobrená. Predsedníčka Katarína Bombiczová odporúča zvážiť do 

akého projektu sa pustiť, aby obec zbytočne nemíňala svoje zdroje na projekty, ktoré nakoniec nebudú 

schválené. Starosta obce Ing. János Bób ozrejmil ostatným, že bez projektovej dokumentácie 

a stavebného povolenia sa obec nevie zapojiť do výzvy na verejné obstarávanie. Tieto dokumenty sú 

k tomu potrebné. Poslanec Zoltán Priskin PaedDr. je názoru, že by bol vhodný prieskum trhu ohľadom 

získania najlepšej ponuky na vyhotovenie projektovej dokumentácie. Zároveň mal otázku, či je suma 

na vyhotovenie projektovej dokumentácie zahrnutá v sume verejného obstarávania a v akej výške. 

Starosta obce ubezpečil prítomných že finančné prostriedky na vyhotovenie projektovej dokumentácie 

sa dajú zahrnúť do oprávnených výdavkov za určitých podmienok. Nasledovalo hlasovanie.      

uznesenie č. 284/010824-Z 
 
Obecné zastupiteľstvo 
schvaľuje  Vypracovanie projektovej dokumentácie k stavebnému konaniu na prestavbu 

budovy bývalej predajne Potraviny COOP Jednota na  budovu ,,Obecný úrad 
Zemné “ vo výške 30.000 € + DPH.  
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Prítomných poslancov: 7 

Mikuláš 

Balogh, 

Ing. 

Peter 

Balogh, 

JUDr. 

Katarína 

Bombiczo

vá 

Miroslav 

Hegedűš 

Kristína 

Illésová, 

Mgr. 

Viktor 

Kutrucz 

Henrieta 

Nagyová, 

Mgr. 

Zoltán 

Priskin, 

PaedDr. 

Monika 

Václaveko

vá 

za   za za - -   

         

 Zdržal sa Zdržala sa     Zdržal sa Zdržala sa 

UZNESENIE NEBOLO SCHVÁLENÉ! 

 

uznesenie č. 285/010824-Z 
 
Obecné zastupiteľstvo 
schvaľuje  Vykonanie prieskumu trhu ohľadne vypracovania projektovej dokumentácie 

k stavebnému konaniu na prestavbu budovy bývalej predajne Potraviny 
COOP Jednota na budovu „Obecný úrad Zemné“.   

 

Prítomných poslancov: 7 

Mikuláš 

Balogh, 

Ing. 

Peter 

Balogh, 

JUDr. 

Katarína 

Bombiczová 

Miroslav 

Hegedűš 

Kristína 

Illésová, 

Mgr. 

Viktor 

Kutrucz 

Henrieta 

Nagyová, 

Mgr. 

Zoltán 

Priskin, 

PaedDr. 

Monika 

Václaveková 

za za za za  - - za za 

    proti     

         

                                              

11. Projekt  SAŽP 

Každý rok je uverejnená výzva v rámci projektu „Obnovy dediny“, do ktorej sa Obec Zemné aktívne 

zapája a prostredníctvom ktorej sa podarilo realizovať výsadbu v jednotlivých častiach Obce. Projekt 

na obnovu dvora domu Károlyi cez Slovenskú agentúru životného prostredia, ktorý zahŕňal aj výsadbu 

v objekte nebol v minulosti úspešný a z uvedeného dôvodu sa realizácia projektu začala z vlastných 

zdrojov. Medzičasom obec hľadala spôsob ako získať finančné prostriedky na dokončenie dvora 

Károly a časť projektu, ktorá zahŕňa výsadbu stromov a zelene, v sume 13.093,- Eur by sa pokúsila 

presadiť vrámci už existujúcej výzvy „Obnova dediny“ so spoluúčasťou obce vo výške 5.093,08 Eur. 

Predsedníčka finančnej a sociálnej komisie Katarína Bombiczová sa informovala ohľadom spoluúčasti 

obci na projekte, v akej miere je nutná. Na základe jej vedomostí bola problematika dvora Károlyi už 

riešená a pôvodný návrh na ukončenie všetkých prác bol vo výške 114 tis. €. Bolo by podľa jej názoru 

vhodné urobiť konečnú kalkuláciu, aby sme vedeli čo vieme zo schválených finančných prostriedkov 

na tento projekt realizovať a čo ešte potrebujeme dočerpať z Rezervného fondu na jeho dokončenie. 

Zároveň sa tu objavila otázka, kto sa bude o túto výsadbu v budúcnosti starať. Ing. Mikuláš Balogh sa 

informoval ohľadom počtu stromov zahrnutých do výsadby. Zároveň poznamenal, že ak obec 

nedostane finančnú podporu zo strany SAŽP tak túto výsadbu nevie schváliť. Starosta mu vysvetlil, že 



12 

 

nejde len o stromy a poskytol obecnému zastupiteľstvu cenovú ponuku k nahliadnutiu. Zároveň 

podotkol, že je mu ľúto, že sa k tejto výsadbe poslanci takto stavajú, lebo si myslí, že by bolo vhodné 

obec zveľaďovať, projekt dotiahnuť do konca a tým poskytnúť občanom krajšie miesto, kde sa môžu 

organizovať rôzne akcie, či už obecné alebo súkromné. Obec má finančné prostriedky na dokončenie 

tohto projektu a bola by škoda nevyužiť ich, resp. čakať 2 až 3 roky kým ich využijeme. Doteraz sa za 

vykonané práce zaplatila suma 103 tis. €. Obec bola presvedčená, že tento projekt prejde a bude  

realizovaný vrámci výzvy, ale bohužiaľ sa tak nestalo. Z uvedeného dôvodu sa následne vyčíslili 

finančné prostriedky z RF na dokončenie dvora Károlyi k spokojnosti všetkých a vrámci možností, 

ktoré boli dané. Starosta obce zároveň informoval prítomných o tom, že veľa obcí je v zlej finančnej 

situácii, pričom Obec Zemné má dostatok finančných prostriedkov z ktorých vie ešte aj investovať 

naspäť do Obce. Poslankyňa Monika Václaveková poznamenala, že tento projekt obec stojí nemálo 

peňazí a je jej ľúto, že tento projekt nebol realizovaný v čase keď sa suma 114 tis. € odobrila na 

Obecnom zastupiteľstve, lebo v tom čase by bola realizácia lacnejšia, keďže ceny materiálu neustále 

stúpajú. Je však rada, že na tomto priestranstve vonku sa budú môcť realizovať rôzne akcie, o ktoré je 

v dedine záujem. Zároveň dúfa, že sa nájde riešenie na údržbu výsadby, ktorá nie je najlacnejšia, 

k spokojnosti všetkých. Poslanec JUDr. Peter Balogh si myslí, že suma za realizáciu projektu je 

vysoká a dúfa, že po dokončení výsadby bude v dedine niekto, kto sa o túto výsadbu bude starať. 

Podľa jeho názoru, keď sa o výsadbu nebude nikto starať, resp. bude o ňu postarané tak ako o výsadbu, 

ktorú už máme, tak ani nemá zmysel ju uskutočniť. Starosta obce Ing. János Bób súhlasil s názorom 

poslanca JUDr. Petra Balogha, že sa o danú výsadbu treba patrične starať. Dúfa, že túto problematiku 

bude vedieť obec riešiť z vlastných radov. Zároveň poznamenal, že tam bude automatické 

zavlažovanie trávnika. Je názoru, že výsadba vo dvore Károlyi je kľúčová aj z dôvodu Globálneho 

oteplovania vo svete. Všeobecne je výsadba zelene v obci pre ľudský organizmus prospešnejšia ako 

množstvo betónu nachádzajúceho sa na priestranstvách. Nasledovalo hlasovanie:     
 

 
uznesenie č. 286/010824-Z 
 
Obecné zastupiteľstvo 
schvaľuje Podanie žiadosti o dotáciu na Slovenskú agentúra životného prostredia -  

Program obnovy dediny  - činnosť POD 2: Zelená infraštruktúra a starostlivosť 
o krajinu a spolufinancovanie projektu v sume 5.093,08 eur. 

   

 

Prítomných poslancov: 7 

Mikuláš 

Balogh, 

Ing. 

Peter 

Balogh, 

JUDr. 

Katarína 

Bombiczová 

Miroslav 

Hegedűš 

Kristína 

Illésová, 

Mgr. 

Viktor 

Kutrucz 

Henrieta 

Nagyová, 

Mgr. 

Zoltán 

Priskin, 

PaedDr. 

Monika 

Václaveková 

za za za za za - - za za 
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12. Dvor ľudových remesiel 

Uvedený bod programu bol čiastočne prerokovaný v predošlom bode – Projekt SAŽP. Jedná sa tu 

o čerpanie finančných prostriedkov z rezervného fondu do výšky 114 tis. € na financovanie II. etapy 

stavby „Dvor ľudových remesiel“ a „Amfiteáter“ a čerpanie finančných prostriedkov na realizáciu 

parkových úprav a ostatných dokončovacích prác na dvore Károlyi z rezervného fondu do výšky                  

40 tis. €. Suma vytýčená na dokončovacie práce zahŕňa výsadbu stromov a zelene, elektroinštalačné 

práce a dokončenie odvodňovacích žľabov, nehovoriac o detskom ihrisku a oplotení, ktoré sa nám do 

tejto sumy pravdepodobne nezmestí. Predsedníčka finančnej a sociálnej komisie Katarína Bombiczová 

v mene komisie odporúča uznesenie o čerpaní finančných prostriedkov z RF do výšky 114 tis. € prijať. 

Poslanec Zoltán Priskin, PaedDr. poznamenal, že v minulosti bola na túto akciu odsúhlasená suma                                

114 tis. €, ktorá obsahovala aj elektroinštalačné práce. Myslí si, že suma na realizáciu dokončovacích 

prác je neúmerne vysoká vzhľadom k pôvodne odsúhlasenej celkovej sume za realizáciu projektu. 

Poslankyňa Katarína Bombiczová ozrejmila poslancovi Zoltánovi Priskinovi, PaedDr. čerpanie 

finančných prostriedkov v minulosti. Myslí si, že keď sme sa už pustili do tohto projektu, bolo by 

vhodné ho aj dokončiť. Starosta obce Ing. János Bób je rád, že sa poslanci pamätajú, že v minulosti bol 

postavený prístrešok, tzv. Sýpka, na postavenie ktorej sme využili peniaze, ktoré sme získali z titulu 

umiestnenia dedina roka (2.miesto) s vlastným podielom spoluúčasti. Následne bola obec úspešná 

v podaní žiadosti o dotáciu a bol vydláždený priestor pod prístreškom, kde bola umiestnená Obecná 

pec s umývadlom. Aj týmito úkonmi obec pokračovala vo zveľaďovaní dvora Károlyi a neustále sa 

hľadajú možnosti financovania z externých zdrojov s mierou vlastnej spoluúčasti. Nasledovalo 

hlasovanie:     

uznesenie č. 287/010824-Z 
 
Obecné zastupiteľstvo  
schvaľuje Čerpanie finančných prostriedkov z rezervného fondu do výšky 114.000 € na 

financovanie II. etapy stavby ,,Dvor ľudových remesiel“ a „Amfiteáter“. 
 
Prítomných poslancov: 7 

Mikuláš 

Balogh, 

Ing. 

Peter 

Balogh, 

JUDr. 

Katarína 

Bombiczová 

Miroslav 

Hegedűš 

Kristína 

Illésová, 

Mgr. 

Viktor 

Kutrucz 

Henrieta 

Nagyová, 

Mgr. 

Zoltán 

Priskin, 

PaedDr. 

Monika 

Václaveková 

za za za za za - - za za 

         

         

 

uznesenie č. 288/010824-Z 
 

Obecné zastupiteľstvo  
schvaľuje Čerpanie finančných prostriedkov na realizáciu parkových úprav a ostatných 

dokončovacích prác na dvore Károlyi, z rezervného fondu do výšky 40.000 €. 
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Prítomných poslancov: 7 

Mikuláš 

Balogh, 

Ing. 

Peter 

Balogh, 

JUDr. 

Katarína 

Bombiczová 

Miroslav 

Hegedűš 

Kristína 

Illésová, 

Mgr. 

Viktor 

Kutrucz 

Henrieta 

Nagyová, 

Mgr. 

Zoltán 

Priskin, 

PaedDr. 

Monika 

Václaveková 

 za za za za - -  za 

proti         

       Zdržal sa  

 

13. Kamerový systém 

Starosta obce informoval prítomných, že implementácia kamerového systému o 3 statické kamery so 

sčítaním ŠPZ na monitorovanie troch prístupových ciest do obce bude prebiehať do konca mesiaca 

august 2024 a obec mala na realizáciu Obecným zastupiteľstvom schválenú sumu 9.985,- Eur bez 

DPH. Do sumy na účely dokončenia a rozšírenia kamerového systému v Obci Zemné sa už nezmestilo 

zaobstaranie 5 fotopascí, ktoré boli zastupiteľstvom navrhnuté. Obec si na obstaranie fotopascí 

vypýtala cenovú ponuku od dodávateľa a táto ponuka bola predostretá na jednotlivých komisiách.                

K slovu bola vyzvaná predsedníčka finančnej a sociálnej komisie Katarína Bombiczová. Komisia sa 

touto tematikou zaoberala a pani predsedníčka bola zvedavá kto bude tieto kamerové zábery pozerať, 

keďže obec nemá Obecných policajtov. Starosta obce sa vyjadril, že obec síce nemá človeka, ktorý by 

zábery pozeral 24 hodín denne, ale v prípade, že sa vyskytne nejaký problém tak sa vie hneď dohľadať 

vinník. Časom verí, že obec bude mať Obecnú políciu, ktorá bude vedieť tieto kamerové nahrávky 

sledovať a vinníkov riešiť v pokutovom konaní. Nasledovalo hlasovanie:    

uznesenie č. 289/010824-Z 
 
Obecné zastupiteľstvo  

schvaľuje Obstaranie 5 kusov fotopascí s príslušenstvom v sume 2.304,00 €.   

Prítomných poslancov: 7 

Mikuláš 

Balogh, 

Ing. 

Peter 

Balogh, 

JUDr. 

Katarína 

Bombiczová 

Miroslav 

Hegedűš 

Kristína 

Illésová, 

Mgr. 

Viktor 

Kutrucz 

Henrieta 

Nagyová, 

Mgr. 

Zoltán 

Priskin, 

PaedDr. 

Monika 

Václaveková 

za za za za za - - za za 

         

         

 

14. Petície občanov 

Na Obecný úrad Zemné boli doručené petície, ktoré formálne nespĺňajú náležitosti petícií. Obecný 

úrad poslal dotknutým osobám „Výzvy na odstránenie nedostatkov“. Jedná sa konkrétne o „Petíciu na 

zastavenie nezákonného chovu prasiat a ochranu životného prostredia“, „Petíciu na zákaz parkovania 

a udržiavania čistoty“ a „Petíciu za zákaz rušenia nočného kľudu občanov Obce Zemné“. K slovu bol 

vyzvaný predseda komisie verejného poriadku Ing. Mikuláš Balogh. Komisia tieto petície prejednávala 
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na svojom zasadnutí a na základe ustanovenia § 47 ods. 1 písm. b) zákona č. 372/1990 Zb. 

o priestupkoch platí, že priestupku sa dopustí ten, kto poruší nočný kľud. Je dôležité dodržiavať 

maximálnu povolenú úroveň hluku, ktorá je stanovená na 50 decibelov počas dňa a 45 decibelov 

v noci. Z uvedeného vyvodzujem, že pokiaľ dochádza k rušeniu nočného kľudu, je na mieste riešiť 

situáciu privolaním polície, ktorá môže porušiteľovi nočného kľudu uložiť sankciu. Obec Zemné 

prijalo Všeobecne záväzné nariadenie č. 2/2024 o určení pravidiel času predaja v obchode a času 

prevádzky služieb na území obce Zemné. Článok 2 ods. 1 nariadenia určuje všeobecný prevádzkový 

čas prevádzkarní obchodu a prevádzkarní služieb od pondelka do nedele v časovom rozmedzí od 06:00 

hod. do 22:00 hod.. Zároveň je prevádzkovateľ povinní nahlásiť akciu 7 dní dopredu na Obecný úrad, 

aby dostal povolenie. V prípade, že nejaká osoba v podguráženom stave robí neporiadok alebo sa 

hlasno prejavuje je otázne kto za to v konečnom dôsledku môže. V prípade, že takýto človek opustí 

pohostinstvo resp. prevádzku, je zodpovedný sám za seba a svoje činy. Zároveň musíme pochopiť, že 

ľudia sa chcú zabávať. Členovia komisie si myslia, že je potrebné dodržiavať Všeobecne záväzné 

nariadenie č. 2/2024 a v prípade, že obec bude mať Obecnú políciu, tak riešiť situáciu pokutovaním 

respondentov. Poslanec JUDr. Peter Balogh oboznámil prítomných, že Polícia musí prísť v prípade 

nahlásenia zo strany občanov a riešiť rušenie nočného kľudu. Starosta Ing. János Bób vyzval občanov, 

aby sa v prípade akéhokoľvek problému obrátili na Políciu a volali na číslo 158. Poslankyňa Monika 

Václaveková je názoru, že volať Políciu nie je efektívne, lebo po ich odchode hluk znova pokračuje. 

Právnik JUDr. Katona vyzval prítomných, aby sa prerokovali petície, nie sťažnosti. V okrese Nové 

Zámky nie je prístroj na meranie hluku (decibelov), ale obec by sa mala zamerať na platné Všeobecne 

záväzné nariadenie č. 2/2024. Poslanec a zástupca starostu Miroslav Hegedűš si myslí, že je stále reč 

o jednom podnikateľovi. Tak ako sa Obecné zastupiteľstvo venovalo problematike predajcov na Váhu, 

tak sa bude OcZ venovať aj menovanému pohostinstvu. Treba túto problematiku riešiť. Zároveň si 

myslí, že majiteľ budovy, kde sa nachádza pohostinstvo mal zvážiť prenájom objektu podnikateľovi 

s ktorým boli už v minulosti problémy. Starosta obce vysvetlil prítomným, že petície síce nespĺňajú 

formát petícií, ale napriek týmto nedostatkom sa obec bude petíciami zaoberať, keďže nespokojnosť 

občanov treba riešiť a nie zamiesť pod koberec. Nechceme občanom všetko zakázať, ale ani to 

nechceme, aby boli obyvatelia nespokojní. Snažíme sa o riešenie, resp. nejaký kompromis. 

„Petíciu za zákaz parkovania a udržiavania čistoty“ taktiež prerokovávala komisia verejného 

poriadku. Predseda komisie sa odvolával na pokutu vo výške 78 € za nesprávne parkovanie, ktoré 

ustanovuje Cestný zákon. Zároveň poznamenal, že denne parkuje nespočetne veľa občanov v Zemnom 

nesprávne a nie je to v riešení. Chceme pokutovať každého občana alebo sa budeme orientovať iba na 

niektorých neprispôsobivých, lebo to je potom nespravodlivé vo vzťahu k dotknutým osobám. Bolo by 

dobré zamestnať Obecnú políciu, aby bolo parkovanie v Obci monitorované a vinníci pokutovaný. 

Myslí si, že je potrebná aj určitá dávka tolerancie zo strany občanov, ktorí žijú na dedine. Zástupca 

starostu a poslanec Miroslav Hegedűš je za riešenie pri pohostinstve spôsobom ako to bolo doriešené 

pred potravinami Korona, alebo nejakou železnou rampou, aby sa tam nedalo parkovať.  

„Petícia na zastavenie nezákonného chovu prasiat a ochranu životného prostredia“ bola taktiež 

prejednaná na komisii verejného poriadku. Predseda komisie Ing. Mikuláš Balogh je názoru, že 

hlavným problémom súvisiacim s petíciou je smrad, ktorý sa dedinou šíri. Záleží od ľudí – chovateľov 

a aj dotknutých respondentov ako sa k danej problematike postavia. Petícia prišla na jednu konkrétnu 

osobu, ale v Zemnom sa takýchto chovateľov nachádza podstatne viac. Je za vyriešenie problematiky 

spôsobom - dať priestor obyvateľom chovať zvieratá na priestranstve, kde to ostatných občanov 

neobťažuje.  Občiansky zákon, konkrétne § 127 ods. (1) hovorí: „Vlastník veci sa musí zdržať 

všetkého, čím by nad mieru primeranú pomerom obťažoval iného alebo čím by vážne ohrozoval výkon 

jeho práv. Preto najmä nesmie ohroziť susedovu stavbu alebo pozemok úpravami pozemku alebo 

úpravami stavby na ňom zriadenej bez toho, že by urobil dostatočné opatrenie na upevnenie stavby 

alebo pozemku, nesmie nad mieru primeranú pomerom obťažovať susedov hlukom, prachom, 

popolčekom, dymom, plynmi, parami, pachmi, pevnými a tekutými odpadmi, svetlom, tienením a 
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vibráciami, nesmie nechať chované zvieratá vnikať na susediaci pozemok a nešetrne, prípadne v 

nevhodnej ročnej dobe odstraňovať zo svojej pôdy korene stromu alebo odstraňovať vetvy stromu 

presahujúce na jeho pozemok“. Obecný úrad sa bude daným chovateľom zaoberať. Účastník 

zasadnutia pán Marek Ágh sa vyjadril k problematike chovu zvierať – za akých podmienok musia byť 

zvieratá zaopatrené a v prípade, že to tak nie je hrozí chovateľovi pokuta. Minulý týždeň ho navštívili 

z Regionálneho úradu verejného zdravotníctva kvôli kontrole stavu ošípaných. Ing. Mikuláš Balogh sa 

vyjadril, že tento problém sa nedá doriešiť k spokojnosti každého účastníka. Upozornil pána Ágha, že 

táto petícia nie je podaná konkrétne na jeho osobu. Zástupca starostu Miroslav Hegedűš si pozrel 

register fariem v Zemnom a konštatoval, že všetci občania majú registrované farmy a nikto nechová 

zvieratá neoficiálne. Ku každému jednému vyšla kontrola a tá súhlasila, že za takýchto podmienok 

môžu chovať zvieratá. Za smrad zodpovedá klíma, keby nebolo také teplo, tak by nebol ani taký 

smrad. Vo Veľkej Británii sa asi nechovajú prasatá, lebo pre nich chovajú prasatá Slovenské farmy, ale 

zaujímavé je, že pol obce Zemné berie prasatá z týchto chovov a tie im chutia a voňajú. Žijeme na 

dedine a kto sem prišiel bývať, mal počítať s tým aká klíma tu bude a nevyvraždíme kvôli nim všetky 

prasatá a iné obdobné zvieratá. Naďalej si budeme nažívať takto na dedine a príroda to všetko za 

mesiac vyrieši. Starosta obozrejmil prítomných, že obec oslovila právnickú kanceláriu JUDr. Katonu 

a Úrad na ochranu životného prostredia a snaží sa dopracovať k nejakému konsenzu. Žijeme síce na 

dedine a musíme to v nejakej miere tolerovať, ale snažíme sa o kompromis.    

 

15. Žiadosti 

Na Obecný úrad neboli doručené žiadne žiadosti. 

16. Interpelácie 

K uvedenému bodu programu nemali poslanci OcZ žiadne pripomienky.                                    

17. Rôzne 

Starosta obce Ing. János Bób informoval prítomných o vyriešení problematiky s kúrením na ZŠ                       

A. Jedlika. Obec sa rozhodla, že danú problematiku zoberie do vlastných rúk a nebude ju riešiť cez 

obstarávanie, ktoré by sa mohlo ťahať dlhšiu dobu a výsledok by nemusel byť kladný. V konečnom 

dôsledku tieto práce stáli obec 5,5 tis. €.  

Obec sa plánuje zapojiť do Výzvy na rozšírenie kanalizačnej siete v obci Zemné. Boli vybrané ulice, 

ktoré by spadali to tohto projektu, ktorý musí byť predložený do 12. augusta tohto roku (1 kolo). 

V prípade, že by bol výhľad na úspech daného projektu, bolo by zvolané mimoriadne Obecné 

zastupiteľstvo, aby sme vedeli túto výzvu podať.  

Západoslovenská distribučná na základe projektu, ktorý bol schválený a zahrňoval rekonštrukciu 

elektrického vedenia avizovala prebratie staveniska a začatie prác na 3. september 2024. 

Obec sa zamýšľa nad umiestnením nového radu na Urny. Bol oslovený miestny podnikateľ p. Asztalos 

na vypracovanie cenovej ponuky.  

Zhotoviteľ obytnej zóny Slnovrat by rád otvoril tému územného plánu tohto projektu a výstavbu 

detského ihriska, ktoré by chcel realizovať prostredníctvom obce. 

Poslankyňa Mgr. Kristína Illésová sa informovala ohľadom defibrilátora o ktorom už v minulosti bola 

reč a ktorý musí obec zabezpečiť do konca roka 2024. Starosta Ing. János Bób informoval prítomných 

o tom, že obec sa spojila s obcou Tvrdošovce a obcou Komoča a už aj existuje cenová ponuka na 

defibrilátor, avšak ešte to nie je dotiahnuté do konca. Dostala sa k nám informácia, že niektoré 
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samosprávne kraje podporujú zaobstaranie defibrilátora pre obce v ich pôsobnosti. Budeme sa snažiť 

zaobstarať defibrilátor, či už s podporou Nitrianskeho samosprávenho kraja alebo bez nej do konca 

roka. 

Poslankyňa Monika Václaveková je rada, že obec uvažuje o rozšírení stojana na Urny, lebo je po ňom 

dopyt. Zaujímala sa o detské ihrisko vo dvore Károlyi, či tam bude vytvorené alebo je v procese 

plánovania, resp. či treba otvoriť naň zbierku. Ďalej poznamenala, že nevidí priestor na veľké pódium 

vo dvore Károlyi v prípade plánovania väčšej akcie. Má v pláne zvolať mládež, ktorá práve skončila 

alebo končí základnú školu, aby s nimi prebrala možnosť ako ich rozptýliť, keďže v Obci sa po 

skončení leta nič nedeje. Ohľadom témy nočného kľudu ešte poznamenala, že je veľa mladých 

v dedine a začína byť dosť problematické rušenie nočného kľudu. Táto situácia sa podľa nej stále 

zhoršuje a keď obec nebude mať obecnú políciu, tak bude táto situácia nezastaviteľná do budúcna. 

Starosta obce Ing. János Bób objasnil situáciu ohľadom väčšieho pódia, kde do budúcna je možné 

dostavať k už existujúcemu pódiu časť, ktorú bude možné oddeliť a v prípade menšej akcie nechať 

pódium v pôvodnej veľkosti. Považuje za dobrý nápad stretnutie s mládežou, pretože obcou 

organizované letné tábory rátajú väčšinou s deťmi mladšej vekovej kategórie. Rušenie nočného kľudu 

považuje za veľký problém do budúcna a má vedomosť o tom, že či už poslankyňa Václaveková, 

zástupca starostu alebo prednostka Obecného úradu robia s nimi poriadky niekedy už aj počas dňa. 

Bolo by vhodné opakovane uverejniť výberové konanie na funkciu príslušníkov obecnej polície.  

Poslanec Zoltán Priskin, PaedDr. by chcel upriamiť pozornosť na situáciu pri Váhu. Bufety už nie sú 

povolené, ale smeti sa kopia aj naďalej. Kým boli bufety, smeti sa kopili v plastových vreciach, neboli 

porozhadzované všade naokolo. V prípade priaznivého počasia sa tam otočí 700 až 1000 ľudí denne 

a títo ľudia nemajú kam ísť na toaletu. Treba problematiku toaliet pri Váhu riešiť. Starosta obce si 

myslí, že to, že nie sú na Váhu bufety je posun dozadu. 3 týždne dozadu sme objednali 1100l kontajner 

na smeti, ktorý však zatiaľ nedorazil. Zároveň majú niektorí naši zamestnanci, zodpovedný za zber 

smetí na váhu, dovolenku. Keby neboli v minulosti s prevádzkovateľom bufetu problémy, nebola by sa 

táto situácia vyhrotila do tejto podoby. Pri žiadosti o súhlas o zriadenie trhového miesta nám 

Slovenský pozemkový fond predložil Výzvu na doloženie dokladov a informácií, ktoré promptne 

riešime, ale pravdepodobne bude táto situácia doriešená až na nasledujúcu letnú sezónu. Zámer povoliť 

tam umiestnenie bufetov bol zrejmý, keďže so Slovenským pozemkovým fondom situácia riešime už 

od mája tohto roku.  

Poslankyňa Monika Václaveková súhlasí v plnom rozsahu s poslancom Zoltánom Priskinom, PaedDr. 

a bola nútená reagovať aj na komentáre ľudí na Facebooku. Žiadny z poslancov nerozhodoval o tom, 

aby pri Váhu neboli bufety, zastupiteľstvo rozhodlo o tom, aby mali tie trhové miesta správcu. 

A v Zemnom je tento pretrvávajúci problém, že nech ide o hocijaký problém, nie je zodpovedná osoba, 

ktorá by ho doriešila. Máme Obecnú políciu? Občania sa nehrnú za touto pozíciou, lebo nechcú mať 

problémy a zodpovednosť. A presne táto istá situácia je na Váhu. Nebola by som si myslela, že ten, 

koho sme oslovili, si nezoberie do rúk správcovstvo. Každý má okolo toho reči, ale nikto sa 

nepodujme mať zodpovednosť za nič. A smeti to je niečo neuveriteľné, ale my ako obec len čakáme, 

lebo my so všetkým čakáme. Trošku sme sa aj pobavili aj na tej žiadosti ohľadom Rómskej hliadky, 

pričom si myslím, že oni vedia urobiť poriadok v obci, keď chcú. A my sme sa na tom nemali 

pousmiať, ale mali sme im dať príležitosť to dokázať. Som si istá, že by to fungovalo. Starosta 

oboznámil prítomných, že boli miesta, resp. osady na východe Slovenska, kde tomuto projektu dali 

priestor, ale momentálne nie je žiadna výzva do ktorej by sme sa vedeli ako obec zapojiť. Ale 

v prípade, že bude návrh od poslancov resp. zastupiteľstva, že dajme dokopy túto hliadku, tak som 

otvorený na túto tému. Ale zatiaľ nie je uverejnená výzva, resp. nemáme také uznesenie, že 

zamestnajme z vlastných zdrojov Rómsku hliadku. Na brehu Váhu zase nemôžeme postupovať podľa 

seba, už musíme počkať na vyjadrenia od Slovenského pozemkového fondu. Momentálne si žiadajú 
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v 12 bodoch odpovede na svoje požiadavky, ale na konci listu je napísané, že nečakajme promptnú 

odpoveď, lebo na odpoveď si nechávajú čas. Sme nútení už teraz počkať na vývoj udalostí, keďže sme 

podnikli oficiálne kroky. Bez toho tam nevieme pustiť už teraz nikoho, aj keby sa podujal na 

správcovstvo. Najľahšie je osočovať druhých a čakať na reakciu.  

18.  Záver 

Starosta obce Ing. János Bób poďakoval poslancom za pozitívne ohlasy a aktívnu účasť na Obecnom 

zastupiteľstve a zároveň poďakoval občanom obce Zemné, že aj prostredníctvom televíznej obrazovky 

sa aktívne zúčastňujú Obecného zastupiteľstva a nie sú im ľahostajné problémy obce Zemné.  

              

 

 

                                                 Ing. János Bób 

                                           Starosta obce 
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